

THE CHURCH OF CHRIST IN CHINA HEEP WOH COLLEGE

中華基督教會協和書院

2020-2021

Circular No. 31 (第三十一號通告)

171 PO KONG VILLAGE RD., TSZ WAN SHAN, KLN., HKSAR

香港九龍慈雲山蒲崗村道一七一號

Tel 電話: 2323 4265 Fax 傳真: 2323 3258

E-mail: info@ccchwc.edu.hk

Homepage: http://www.ccchwc.edu.hk

5th March, 2021

Dear Parents/Guardians,

Highlight of eLearning Survey

In November 2020, a survey was conducted to let us understand the parents' views on their children's online learning and on the "Bring Your Own Device" (BYOD) policy. A total number of 390 responses were received from parents. We would like to highlight some survey results as follows.

We reviewed the online learning arrangements of our school in this academic year. On a 5-point scale, over 94% of parents rated 3 or above to show that they were satisfied with the arrangements. About 92% of parents rated 3 or above to reflect that the school had been providing sufficient information about the online learning arrangements. During the period of face-to face class suspension, about 40% of parents expressed worries on the adverse effects caused by online learning on their child's learning progress.

For the BYOD policy, a larger proportion of parents expressed concerns about their children's abuse of devices (48%), their existing devices may not fit the school's requirements (41%), the financial burden created by device purchases (38%), conflicts caused by using devices at home (36%), and parents' insufficient knowledge about mobile devices (21%).

Thank you for your valuable opinions which are important for our school to review the online learning arrangements to seek for improvement and plan for the implementation of the BYOD policy in the 2021 - 2022 academic year. We will provide every possible support to address your concerns. Parents will be updated with the progress of the BYOD policy implementation in due course.

Kindly acknowledge receiving and sign this circular by Parent App on or before 10th March, 2021. Should you have any enquiries, please contact the General Office at 2345-4265.

Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Dr. Chu Kai Wing

Principal

各位家長/監護人:

網上學習問卷調查

於 2020 年 11 月,本校就網上學習及「自攜裝置」學習政策事宜進行網上家長問 卷調查,共收得 390 份問卷,現特致函公佈調查結果。

部份問卷題目以 5 分評分制設計, 5 分表示「極為同意」, 1 分表示「極不同意」。 就本學年網上學習事宜安排的滿意程度方面,逾 94%家長評分為 3 分或以上,反映 其滿意本年度網上學習的安排。有關學校就網上學習安排公佈的資訊是否充足方面, 則有約 92%家長評分 3 分或以上,可見家長普遍認為校方已提供充足資訊。約有 40% 家長反映擔憂面授課堂暫停、改以網上形式上課會影響子女學習進度。

就「自攜裝置」學習政策事宜,不少家長憂慮子女會濫用電子學習器材(48%),亦擔心現有電子學習器材不敷應付學校要求(41%)。38%家長亦反映擔憂購買電子學習器材會造成經濟負擔。除此之外,亦有38%家長關注子女在家使用電子學習裝置或會引起親子爭執。而21%家長亦對自己未有充足使用電子學習裝置知識表示擔心。

為改善政策,並計劃 2021-2022 學年實施「自攜裝置」學習,各位家長的寶貴意見至關重要。因應問卷調查所得,本校將致力解決各位關注的問題,以釋疑慮。隨著「自攜裝置」學習政策的推進,本校將適時公佈有關詳情,提供最新資訊。

請於 2021 年 3 月 10 日(星期三)或以前登入家長應用程式,簽署本電子通告。如有任何疑問,請致電 2323-4265 至本校校務處。

此致

貴家長 / 監護人

校長 朱啓榮 博士 啟

二零二一年三月五日